



Hip Replacement Package – One Hip

Hip replacement surgery can help relieve pain and restore function in severely damaged or diseased hip joints. The procedure involves replacing the hip joint with an artificial joint. Modern hip replacements usually allow normal function and are expected to last for many years.

The *Smith & Nephew Polar 3 Verilast* implant using an *Oxinium* (oxidised Zirconium) femoral head, included in this package, is a premium implant, and is the best-performing cementless total hip replacement in the National Joint Register for England & Wales.

HK\$180,000

Price Includes

- Standard room and meals
- 2-night 3-day stay
- Standard pre-operative blood tests
- Specialists' fees
- Nurse surgical assistant
- Nursing care
- Operation theatre
- Drugs and dressings
- Crutches
- Physiotherapy
- X-rays
- *Smith & Nephew Polar 3 Verilast* implant

Package Price (including hospital and doctors' fees)

	Standard Room
Total hip replacement - one hip	HK\$180,000
Optional: Each additional night stay	HK\$4,000
Optional: Admission the night before surgery	HK\$1,050

Terms and Conditions:

- Additional charges apply to procedures, specialist fees, unsocial hours, laboratory or imaging tests, treatment, alternative implants, medication and emergency care beyond those included in the package.
- An orthopaedic specialist booking is required for this surgery.
- This package is only available for designated doctors.
- No insurance or corporate direct billing will be handled for this package.
- **Valid till 31 December 2022.**

For details of the package for other room categories or implants please contact the Patient Service Centre.

All packaged items are fixed. Prices are subject to change without prior notice.

For full terms and conditions, scan the QR code to visit our website.



For enquiries and appointments:

Patient Service Centre

t +852 2537 7407
email: psc.referral@matilda.org

Matilda Medical Centre

3/F, Prosperity Tower, 39 Queen's Road Central, Hong Kong



髖關節置換術 - 單邊

髖關節置換術有助減輕髖關節受損或患病而引致的疼痛，及修復髖關節的活動能力。醫生利用人工關節替代原有的髖關節，大多患者皆能恢復髖關節功能，並持續多年。

此手術套餐使用 *Smith & Nephew Polar 3 Verilast* 人工關節（氧化鋯股骨頭），這種人工關節質素優良，是英格蘭和威爾士國家關節置換登記冊中成效最佳的非骨水泥全髖關節置換植入物。

套餐費用（包括醫院和醫生收費）

	標準房
髖關節全關節置換術 - 單邊	HK\$180,000
額外每晚住院收費(自選)	HK\$4,000
提前一晚入院(自選)	HK\$1,050

條款及細則:

- 以上收費不包括因額外手術而產生的專科醫生費用、化驗或影像診斷項目、治療、人工關節及藥物等。
- 手術前需接受專科醫生診症。
- 套餐只適用於指定醫生。
- 這計劃不適用於使用保險公司或企業提供直接結算安排的人士。
- 優惠期至 2022 年 12 月 31 日。

有關其他房間類別或人工關節的詳情，請聯絡客戶服務中心。

套餐內所有項目均已固定。如價格有所更改，恕不另行通知。

如欲參閱詳盡的收費政策，請掃描 QR code 瀏覽網站。



HK\$180,000

費用包括:

- 標準房及膳食
- 3 日 2 夜
- 手術前基本驗血項目
- 專科醫生費用
- 手術室助護
- 護理服務
- 手術室
- 藥物和洗傷口敷料
- 拐杖
- 物理治療
- X光
- *Smith & Nephew Polar 3 Verilast* 人工關節

預約及查詢，請聯絡

客戶服務中心

電話 +852 2537 7407

電郵: psc.referral@matilda.org

明德醫療中心

香港中環皇后大道中 39 號豐盛創建大廈 3 樓